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1. 

Op grond van regelgeving kan horeca-inzet bij Doelum mogelijk zijn. Vooral ook, 

omdat daar een gebrek aan vrijwilligers bestaat. Wethouder Mulder heeft tijdens 

de begrotingsraad op 2 november 2022 toegezegd naar de haalbaarheid etc. 

hiervan te kijken. Heb ik een reactie gemist? Zo nee, wat is de stand van zaken? 

2. 

De raad nam op 25 januari 2023 unaniem een motie aan waarin het college 

opgedragen werd om namens het gemeentebestuur van Renkum aan de 

provincie Gelderland als bestuursorgaan en aan de vertegenwoordigde fracties 

in de staten schriftelijk duidelijk te maken, dat wij veerponten als basisvoor-

ziening zien en de provinciale overheid (mede)verantwoordelijkheid hoort te 

blijven dragen voor het in stand houden van veerverbindingen, deze indien nodig 

zelfs bevordert, dan wel alternatieven ontwikkelt door de aanleg van bijvoor-

beeld fietsen wandelbruggen op dezelfde locatie. Voorts zou een afschrift met 

het verzoek ter ondersteuning verzonden naar alle Gelderse gemeenten. Klopt 

het dat de motie niet is uitgevoerd en zo ja, waarom dan net? 

3. 

Op 29 maart 2023 werd de motie Creatieve broedplaatsen aangenomen. Het 

college werd opgedragen inzicht te geven m.b.t. huidige voorzieningen c.q. 

locaties m.b.t. “broedplaatsen”, mogelijke nieuwe verblijfsontwikkelingen te 

duiden of aan te wijzen waarbij herbestemmingen van gemeentelijke gebouwen 

een rol kunnen spelen en de raad voor september 2023 hierover te berichten.  

Komt de reactie gegarandeerd voor a.s. september? 

4. 

Renkum heeft een permanente kermisattractie. Je weet niet wat je overkomt als 

je met je auto over de Bram Streeflandweg in Renkum rijdt. Je rolt in je auto 

zogezegd alle kanten uit. De weg is verzakt en via allerlei ingesleten sleuven met 

drempels verlaat je misselijk het einde van de weg. Ongelooflijk dat niets aan de 

toestand van deze weg wordt gedaan. Wat en wanneer gaat het college hier wat 

aan doen? 
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